
          Protokół nr 10/22 ze spotkania Rady Seniorów Miasta Gliwice 

                                                z dnia 13 lipca 2022 r.  

 

Program spotkania:  

1. Przywitanie zebranych, stwierdzenie ważności spotkania 

2. Odczytanie i zatwierdzenie protokołu z dnia 25.05.2022 r. 

3. Informacja o pracy w okresie między zebraniami 

4. Informacja p. Kazimierza Paszkowskiego z konferencji Inżynierów Polskich 

5. Sprawy bieżące: Dzień Seniora w parku Chopina, sprawy nieobecnych 

członków Rady. 

6. Sprawy zgłaszane przez radnych 

7. Ustalenie harmonogramu spotkań i zamknięcie zebrania.  

 

Przed rozpoczęciem zebrania członkowie Rady zostali poinformowani o 

zaplanowanym przez Centrum 3.0 wyjeździe do Krakowa, którym celem jest 

spotkanie się z Radnymi Rady Seniora tego miasta. 

Zaplanowany wyjazd: 11 sierpnia br godz. 8.00 

Ad.1. Przewodnicząca RSMG p. Grażyna Walter-Łukowicz przywitała obecnych, 

podziękowała za przybycie. Stwierdziła, że zebranie jest ważne, wymagane jest 

quorum. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad.2. Wiceprzewodnicząca Rady p. Aniela Czajkowska odczytała treść protokołu 

nr 9/2022 z dnia 25.05.br. Za przyjęciem zagłosowało 8 osób, jedna osoba 

wstrzymała się. Protokół został w całości bez poprawek przyjęty. 

Ad.3. W tym miejscu głos zabrała Przewodnicząca przy czym zaznaczyła, że 

postara się dzisiejsze spotkanie skrócić do minimum ponieważ większość 

obecnych Radnych chce wziąć udział w organizowanym przez Wydział Zdrowia 

Urzędu Miasta Gliwice spotkaniu w Kawiarence Zdrowia w Bojkowie.  

Wspomniała o przygotowaniach w opracowywaniu dla Radnych Seniora logo 

jak również o opracowywanym wspólnie z Wiceprzewodniczącą projektem 

regulaminu pod nazwą „Gliwicki Przyjaciel Seniorów.” 



Zapoznała również zebranych z treścią pisma UM Gliwice skierowanego do 

Przewodniczącej RSMG, a dotyczącego działalności klubów seniora w zakresie 

wyodrębnienia w ramach budżetu Rad Dzielnic środków finansowych na 

prowadzenie tych klubów. Po zapoznaniu się z jego treścią p. Jolanta Rypińska 

stwierdziła, że w przypadku jej dzielnicy, gdzie nie ma Rady Dzielnicy będzie 

konieczność wystąpienia przez klub z pismem o uzyskanie takich środków. 

Pismo UM stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad.4. Pan Kazimierz Paszkowski w kilku zdaniach przekazał zebranym tematy 

poruszone na V Światowym Zjeździe Inżynierów Polskich – XXVII Kongresie 

Techników Polskich. Zreferował przebieg tego spotkania i prowadzonych przez 

uczestników spotkania dyskusjach. Jak stwierdził, głównym tematem było 

współdziałanie na rzecz wsparcia innowacyjności polskiej gospodarki i 

umiejętności przekładania pomysłów i wynalazków na praktykę gospodarczą. 

Ad.5.W tym punkcie Przewodnicząca przypomniała zebranym o mającym się 

odbyć w dniu 03 września br w Parku Chopina festynie z okazji Dnia Seniora.   

Poprosiła seniorów, aby kto może, przybył na to spotkanie w kolorowym, 

ciekawym stroju. 

Przekazała również, że zakupiła dla naszej chorej koleżanki Ani Kurzaj książkę i 

kartę z życzeniami szybkiego powrotu o zdrowia. Wszyscy obecni na spotkaniu 

jednogłośnie to zaakceptowali. Padła również propozycja zaproszenia koleżanki 

na wspólne spotkanie w uzgodnionym wcześniej i dogodnym dla niej terminie. 

Ad.6. Przewodnicząca przypomniała, że 15 sierpnia br. odbędzie się głosowanie 

na ogólnomiejski Budżet Obywatelski. Na pytanie p. Jolanty Rybińskiej, gdzie  

mogliby mieszkańcy Dzielnicy Śródmieście korzystać z sali ćwiczeń, 

Przewodnicząca wskazała, że na przykład w szkole przy ulicy M. Strzody. 

 

Ad. 7. Wspólnie ustalono, że następne spotkanie Rady Seniorów odbędzie się 

14 września br – godz. 15.00 natomiast nieobowiązkowe dodatkowe spotkanie 

zaproponowano na dzień 17 sierpnia br. – godzina 11.00. 

Na tym zebranie zakończono. 

Protokół sporządziła                                                  Przewodnicząca RSMG 

Maria Puch                                                                  Grażyna Walter- Łukowicz 

 

Załączniki: Lista obecności, pismo UM Gliwice                                                                                                                      


